



Info – Pacifique

04 mai 2025

Bonjour,

Diner chaud:

Demain les enfants mangeront des rouleaux de chou et perogies

Communauté

En date du 8 avril, le CSF vous partage une mise à jour concernant le projet de votre région. La deuxième lecture du changement de zonage et du plan communautaire officiel (Official Community Plan) sont prévus pour la mi-avril 2025.

Pour consulter l'ensemble des mises à jour des projets immobiliers, veuillez visiter la page suivante : <https://www.csf.bc.ca/le-conseil-scolaire/plan-immobilier/>

ERASE: 7 mai

Recommandé aux parents/soignants/grands-parents et aux jeunes âgés de 10 ans et plus comme moyen de faciliter la conversation sur l'utilisation sûre et bienveillante de la technologie à la maison et dans la communauté. (séance de 60 minutes)

<https://pages.saferschoolstogether.com/erase-family-session>

Ressource:

<https://familieschange.ca/en/parents/parent-guide>

Rappels:

SVP évitez d'amener des jouets à l'école

N'oubliez pas d'utiliser votre carte IGA afin de financer des activités à l'école

On collectionne aussi vos factures de Claytons, un % est remis à l'école.

Hello,

Hot lunch

Tomorrow the kids will eat cabbage rolls and perogies

Community

As of April 8, the CSF is sharing an update on the project in your area. The second reading of the zoning change and Official Community Plan is scheduled for mid-April 2025.

To view all real estate project updates, please visit: <https://www.csf.bc.ca/le-conseil-scolaire/plan-immobilier/>

ERASE: May 7

Recommended for parents/caregivers/grandparents and youth ages 10 and up as a way to facilitate conversation about the safe and caring use of technology at home and in the community. (60-minute session)

<https://pages.saferschoolstogether.com/erase-family-session>

Resource:

<https://familieschange.ca/en/parents/parent-guide>

Parent Guide - Families Change

Families evolve in many ways, and navigating these changes is a journey for the whole family. Our platform is here to offer resources and support for kids, teens, and parents, ensuring every family member finds the guidance that speaks to them.

familieschange.ca

Reminders:

Please do not bring toys to school.

Don't forget to use your IGA card to fund school activities

We also collect your Claytons bills, a % of which is donated to the school.

Bonne semaine,

Mélanie Vallières